
Referat ekstraordinær generalforsamling 1/12-21

HBADK har d.1/12-22 afholdt ekstraordinær generalforsamling online, med henblik på

etablering af en ny bestyrelse.

Signe Christensen blev valgt til dirigent og Futte Enevoldsen til referent.

Øvrige tilstedeværende: Heidi Gøtze Jozwiak, Inge Nielsen, Heidi Hedegaard, Tom Buxbom

og Leon Blijerveld.

Signe Christensen startede den ekstraordinære generalforsamling ved at byde velkommen

og forklare årsagen til denne, nemlig at finde en ny formand, næstformand, sekretær, kasser

og menige bestyrelsesmedlemmer/suppleanter, da tidligere formand, næstformand og

kasser er gået af af forskellige årsager.

Følgende ønskede at stille op til bestyrelsen: Signe Christensen, Sasha Bech Petersen,

Futte Enevoldsen, Heidi Hedegaard, Pia Langhoff Møllnitz, Inge Nielsen og Heidi Gøtze

Jozwiak.

Bestyrelsesposterne blev uddelt og følgende blev vedtaget ved enstemmigt valg:

Formand: Signe Christensen

Næstformand: Sasha Bech Petersen

Kasser: Pia Langhoff Møllnitz

Sekretær: Heidi Gøtze Jozwiak

Bestyrelsesmedlem og IHAA Repræsentant: Futte Enevoldsen

Øvrige bestyrelsesmedlemmer/Suppleanter: Heidi Hedegaard og Inge Nielsen.

Afslutningsvis blev der ytret bekymring fra Leon Blijervelds side, om at bestyrelsen var

koncentreret på Lolland Falster og Fyn og bekymringen gik på at det kunne se sort ud for

Jyllands aktivitet. Dette er bestyrelsen enige i og der tales kort om en eventuel

arbejdsgruppe af personer bosiddende i Jylland, som kunne nedsættes med det formål at



fordre øget aktivitet vest for Storebælt i samarbejde med bestyrelsen. Dette vil bestyrelsen

arbejde på fremadrettet, hvorefter den ekstraordinære generalforsamling blev afsluttet.

Mvh den nye bestyrelse, Signe, Sasha, Futte, Pia, Inge, Heidi H, Heidi G

SvarVideresend


